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“We dragen Vledderboules een warm hart toe”
Dit jaar zijn Bertus en Grietje Terwisscha 25 jaar lid. 
Hier zou op de algemene ledenvergadering aandacht 
aan worden besteed, maar vanwege de verjaardag 
van Grietje op dezelfde dag is het toen uitgesteld. 
Van uitstel komt geen afstel en woensdag 24 
juni 2020 trokken voorzitter en penningmeester naar de 
familie Terwisscha in Noordwolde om de felicitaties over 
te brengen. 
Rekening houden met de corona maatregelen 
gebeurde dit aan de keukentafel op 1,5 meter afstand. 

Voorzitter van Vleeren kwam niet met lege handen, 
een boeket bloemen en een cadeau bestaande uit een 
handdoek en gastendoekje met opdruk ‘25 jaar lid’ 
werden overhandigd. Tijdens het gesprek werden 
uiteraard oude herinneringen opgehaald. 
Bertus en Grietje zijn begonnen in Vinkega  en 
vervolgens bij een bezoek aan de Vledderbanen in 
Vledder overgestapt naar Vledderboules.Diverse toer-
nooien hebben ze meegedaan, zoals in Beetsterzwaag en 
Joure waar zij mooie herinneringen aan overgehouden 
hebben. 
Tijdens de nieuwjaarsreceptie in 2014 werd de familie 
in de schijnwerpers gezet toen ze na 15 jaar het stokje 
van het kantinebeheer overdroegen. Er was altijd veel 
lof voor de goede bevoorrading, die Grietje 12 jaar 
samen met Jannie van der Mei hebben verricht. Nu 
het fysiek een beetje minder wordt is boulen niet meer 
mogelijk. Grietje: “We blijven Vledderboules een warm 
hart toedragen en met de nieuwsbrief blijven we goed 
op de hoogte van de actuele zaken”. 
 

Kantine weer open.
Vanaf 1 juli is de kantine onder bepaalde voorwaarden 
weer open.  Na het aanbrengen van een looproute is de 
belangrijkste maatregel; afstand houden. 
Gebruik je gezond verstand en houd je aan de 1,5 
meter regel. Het is gemakkelijk om hier soepel mee 
om te gaan, maar het bestuur acht dit niet wenselijk. 
De kantine is zo ingedeeld, dat er plaats is tussen de 
20 en 25 personen, rekening houdend met 1,5 meter. 
De consumpties moeten gehaald worden aan de bar 
waarbij het verzoek om de bar niet aan te raken.  
Bij voorkeur de consumpties buiten gebruiken. 
Vergeet niet dat alles na afloop van de speelmiddag
 weer gedesinfecteerd moet worden, zoals dat bij de 
toiletten momenteel ook gebeurd. Was je handen 
regelmatig en gebruik desinfecterende gel. Het staat 
er voor jullie. Deze maatregelen zijn in overleg met de 
gemeente gemaakt.
Verder gaan we vanaf donderdag 2 juli werken met 
munten. Aan het begin van de speelmiddag/-
avond is er gelegenheid om de munten te kopen in 
de bestuurskamer. Tijdens de pauzes verkopen we geen 
munten. Alleen in het begin van de middag/avond. 
De munten kosten € 0,50 en zijn verkrijgbaar vanaf 5 
euro of een veelvoud daarvan. Bij de Rabobank 
is een smartpin aangevraagd, zodat jullie in de toe-
komst contactloos kunnen betalen. Hierover volgt te 
zijnertijd nader bericht. Op dit moment is er levertijd 
op deze apparatuur.
Tot slot. Als contactpersoon voor de kantine is Henk 
van Vleeren bereid om deze taak op zich te nemen.  
Het kantinerooster wordt in de toekomst klaar gemaakt 
door Nel Garrelfs en Lydia van Vleeren. Zij zijn ook het 
aanspreekpunt over bardiensten.
 
Bardienst in juli.
In de vorige nieuwsbrief hebben we over de 
barbezetting in juli en augustus gesproken.  
Het bestuur heeft in overleg met de kantinecommissie 
besloten om voorlopig alleen de bardienst te regelen 
voor de maand juli, als de kantine weer open is. Verder 
willen we de ontwikkelingen afwachten.  
Dit betekent dat tot 1 augustus alleen solo diensten door 
een “coronateam” gedraaid worden en geen 
weekdiensten.  
Met deze kleine groep kunnen de nieuwe maatregelen 
getest worden en waar nodig aangepast. De kantine-
commissie zal een rooster maken in overleg met de 



betrokkenen. We gaan  door op de weg zo we die tot nu 
toe zijn ingeslagen.
De kantinecommissie en roosterplanners gaan wel aan de 
slag met de maanden augustus en september. 
Mocht men niet beschikbaar zijn in die maanden i.v.m. 
vakantieplannen of anderszins, dan verzoeken wij jullie om 
dit door te geven aan:  
Nel Garrelfs, n.garrelfs@kpnmail.nl voor 18 juli 2020. 

Van een aantal leden hebben we al bericht ontvangen.

SPORT BEWUST, HOUD JE AAN DE REGELS.
ZO HEBBEN WE SAMEN SPORTPLEZIER.

Oproep.
Het bestuur wil degene, die nog niet geweest zijn te 
boulen oproepen om een keer te komen. 
Tot nu toe zijn het vaak dezelfde mensen, die 
komen en zij zijn erg tevreden over de maatregelen, 
die genomen zijn in het kader van COVID-19. 
De 1,5 meter regel maatregel wordt toegepast en 
gerespecteerd. 
Ook naar de toiletten wordt zorgvuldig rekening 
gehouden, dat 1 persoon tegelijk gaat. 
Verder staan desinfecterende gel en doekjes klaar. 
Vanaf 1 juli is de kantine ook weer open, dus bij een 
regen buitje is schuilen weer mogelijk. 
Verder is de opstelling van de tafels zo geregeld dat 
ook hier de 1,5 meter van toepassing is.
Wat let jullie om te komen?
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